

Herbasaur's Elderberry Plus

60 Chewable tablets, Children's dietary supplement, Stock No. 3300-9

Nature's Sunshine Herbasaur's products have been designed especially for children. Elderberry Plus nutritionally supports the immune and respiratory systems. It is especially helpful during seasonal changes, when the most colds, coughs and viral infections occur, as well as during spring allergy season. Elderberry Plus is free of any artificial colours, flavours, sweeteners, starches or preservatives.

Did you know?

Recently, this elderberry's age-old reputation sparked new research into its curative powers. It turns out that elderberries, along with other deeply colored berries, contain strong antioxidant compounds that improve circulation, eyesight and connective muscle tissues.¹

NSP Advantage

60 Chewable Dinotabs. Children's Dietary Supplement.

Ingredients: Sorbitol crystalline (0.530g), mannitol (0.320g), fructose, elderberry (*Sambucus nigra*) 5:1 extract, stearic acid, reishi mushroom (*Ganoderma lucidum*), astragalus (*Astragalus membranaceus*) root, magnesium stearate, natural lemon-lime flavour, silicon dioxide.

Recommendation: Children take 1 or 2 tablets daily with a meal. Like all supplements, store out of the reach of children.

1. Keville, Kathi, Herbs for Health and Healing, Rodale, 1996, page 345.

Features & Benefits

- Elderberry has been used traditionally to help relieve upper respiratory infections, including allergies, colds, fever, and flu.
- Elderberry has been investigated for its ability to help expel bronchial mucus; relieve respiratory inflammation; and promote perspiration in the event of a fever to help bring down temperatures.
- Both astragalus and reishi mushroom have been used traditionally to support the immune system. Reishi mushroom inhibits the growth of bacteria and increases immunity against viral infections. Astragalus stimulates immunity and resistance to disease, and fights respiratory and urinary tract infections.

Herbasours Sureau Plus

60 comprimés masticables, Supplément alimentaire pour enfants,
No de stock 3300-9

Les produits Herbasours Nature's Sunshine ont été conçus spécialement pour les enfants. Sureau Plus soutient par voie nutritionnelle les systèmes immunitaire et respiratoire. Il est surtout utile pendant les changements saisonniers lorsque la plupart des rhumes, toux et infections virales surviennent, de même qu'au cours de la saison des allergies printanières.

Sureau Plus ne contient aucun colorant, saveur ou édulcorant artificiels, ni amidon ou agent de conservation.

Saviez-vous que?

Récemment, la réputation de longue date du sureau a suscité de nouvelles recherches pour ses vertus curatives. Il s'avère que les baies de sureau, de même que d'autres baies de couleur foncée, contiennent de puissants composés antioxydants qui améliorent la circulation, la vue et les tissus conjonctifs des muscles.¹

Avantages NSP

60 Dinocomprimés. Supplément alimentaire pour enfants.

Ingrédients: Sorbitol cristallin (0,530g), mannitol (0.320g), fructose, extrait de sureau (*Sambucus nigra*) à 5:1, acide stéarique, champignon reishi (*Ganoderma lucidum*), racine d'astragale (*Astragalus membranaceus*), stéarate magnésium, arôme naturel de citron-lime, dioxyde de silice.

Mode d'emploi: Enfants – prendre 1 ou 2 comprimés chaque jour avec un repas. Comme avec tous les suppléments, garder hors de la portée des enfants.

1 Keville, Kathi, Herbs for Health and Healing, Rodale, 1996, page 345.

Caractéristiques et Bienfaits

- Le sureau a été utilisé traditionnellement pour aider à soulager les infections des voies respiratoires, y compris allergies, rhume, fièvre et grippe.
- Le sureau a été étudié pour sa capacité à évacuer le mucus des bronches, à soulager l'inflammation respiratoire et à favoriser la transpiration en cas de fièvre pour aider à abaisser la température.
- L'astragale et le champignon reishi ont été utilisés traditionnellement pour soutenir le système immunitaire. Le champignon reishi inhibe la croissance de bactéries nuisibles et accroît l'immunité contre les infections virales. L'astragale stimule l'immunité et la résistance à la maladie, et combat les infections respiratoires et des voies urinaires.